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Informatieve vragen Begroting 2022
 

Gelieve bij elke vraag de pagina aan te geven waar de desbetreffende vraag aan refereert en de naam 

van de fractie te vermelden. De rijen met xx open laten. 

 

  

Vraagnr: 1 

Pagina: 22 

Fractie: D66 

Vraag: Onder "uitvoeren projecten mobiliteitsprogramma" staat bij voorgenomen projecten de 

aanpak fietsdoorsteekjes (fase 1). 

Kunt u iets concreter aangeven welke projecten dit omvat? 

Antwoord: Xx 

  

Vraagnr: 2 

Pagina: 38 

Fractie: D66 

Vraag: Bij de tabel kopje ‘’aantal leerplichtigen van 5 – 18 jaar per 1 oktober’’ zien we voor 

2021-2022 meer begrote in aantal leerplichtigen t.o.v. 2019-2020. Waarop is dit 

gebaseerd, er vanuit gaan dat we in een krimp situatie zitten? 

Antwoord: Xx 

  

Vraagnr: 3 

Pagina: 54 

Fractie: D66 

Vraag: In de tabel staat dat het netto % arbeidsparticipatie 60,1 is. Dat is veel lager dan bij 

vergelijkbare gemeenten. Tegelijkertijd is het aantal inwoners dat in de bijstand zit ook 

veel lager dan landelijk. Hoe vallen deze gegevens met elkaar te rijmen?  

Antwoord: Xx 

  

Vraagnr: 4 

Pagina: 54 

Fractie: D66 

Vraag: Het aantal WMO-clienten is bijna de helft meer in vergelijking met andere grote 

gemeenten. Hoe kan dit? Ligt dit vooral aan ons eigen beleid? Of spelen er ook andere 

factoren een rol? Zo ja, welke? 

Antwoord: Xx 

  

Vraagnr: 5 

Pagina: 56 

Fractie: D66 

Vraag: In de tabel staat al realisatie van 2021. Hoe kan dat als het jaar nog niet voorbij is? 
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Antwoord: Xx 

  

Vraagnr: 6 

Pagina: 56 

Fractie: D66 

Vraag: In de tabel staat dat het ‘’% inwoners dat vrijwilligerswerk doet’’ 10% is toegenomen 

van 2018 naar 2020. Is hier een verklaring voor? Zo ja welke? 

Antwoord: Xx 

  

Vraagnr: 7 

Pagina: 56 

Fractie: D66 

Vraag: Het percentage inwoners dat aangeeft dat ze in hun huidige woning hinderlijke 

obstakels hebben, is bijna gehalveerd. Is hier een verklaring voor? Zo ja, welke? 

Antwoord: Xx 

  

Vraagnr: 8 

Pagina: 63 

Fractie: D66 

Vraag: Het aantal inwoners geplaatst in betaald werk is in 2020 subsantieel hoger dan in 

2019? Zijn hier aanwijsbare redenen voor? Zo ja, welke? 

Antwoord: Xx 

  

Vraagnr: 9 

Pagina: 68 

Fractie: D66 

Vraag: In de onderste tabel staat bij aantal dak- en thuisloze jongeren dat er een nulmeting in 

2021 wordt gedaan. Hoe reëel is deze nulmeting t.o.v. werkelijkheid? Het is namelijk 

een doelgroep die niet altijd geregistreerd zijn ergens. M.a.w. hoe wordt deze 

nulmeting gerealiseerd? En mogen we concluderen dat voorgaande jaren geen cijfers 

over deze doelgroep bekend waren. 

 

Vraagnr: 10 

Pagina: 76 

Fractie: D66 

Vraag: Onder Preventie van wateroverlast staat ‘we treffen maatregelen die de kans op wateroverlast 

verkleinen door bij gemeentelijke projecten te toetsen op water- en rioleringseffecten. Zijn dit, 

naast de genoemde aandachtspunten, de enige maatregelen die de gemeente treft m.b.t. 

preventie?  

Antwoord: xx 



  BINNENGEKOMEN 

  TEAM DOCUMENTSERVICES 

  D.D. 15-10-2021 

  No. 2021.29499 (Raad) 

  No. 2021.29500 (CZ) 

 

 

 

  

Vraagnr: 11 

Pagina: 77 

Fractie: D66 

Vraag: Onder het punt Afvalinzameling en voorlichting geeft u aan dat consequente overtreders worden 

beboet. Hoeveel consequente overtreders heeft de gemeente in beeld?  

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: 12 

Pagina: Blz 16 

Fractie: D66 

Vraag: De aantal verwijzingen HALT zijn veel lager dan vergelijkbare gemeenten, waar ligt dat aan? 

Antwoord: Xx 

  

Vraagnr: 13 

Pagina: Blz 16 

Fractie: D66 

Vraag: De BBV indicatoren liggen in Maastricht hoger dan in andere vergelijkbare gemeenten is daar 

een verklaring voor? 

Antwoord: Xx 

  

Vraagnr: 14 

Pagina: 17 

Fractie: D66 

Vraag: Waarmee heeft de hogere bijdrage van de gemeente Maastricht aan de Veiligheidsregio te 

maken? 

Antwoord: xx 
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Vraagnr: 15 

Pagina: 93 

Fractie: D66 

Vraag: Het service niveau van 14043 is enorm gedaald door corona en onderbezetting geeft u aan. 

Voor de begroting van 2022 zou dit weer op een hoger niveau moeten zijn (80%). Betekent dit 

dat de bezetting van het KCC wordt uitgebreid of verwacht u minder telefoontjes met complexere 

vragen? 

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina:  

Fractie:  

Vraag:  

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina:  

Fractie:  

Vraag:  

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina:  

Fractie:  

Vraag:  

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina:  

Fractie:  

Vraag:  

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina:  

Fractie:  

Vraag:  

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina:  
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Fractie:  

Vraag:  

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina:  

Fractie:  

Vraag:  

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina:  

Fractie:  

Vraag:  

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina:  

Fractie:  

Vraag:  

Antwoord: xx 

  

Vraagnr: xx 

Pagina:  

Fractie:  

Vraag:  

Antwoord: xx 

  

  

  

  

 

 


